
ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT PLE 
DE DIA 15 DE DESEMBRE DE 2011 
 
DATA........: 15 de desembre de 2011 
 
CARÀCTER....: extraordinària  
 
COMENÇA.....: A les 20.00 hores.  
 
ACABA.......: A les 21.30 hores. 
 
LLOC........: Centre Cultural de Son Serra (T. M. de Santa Margalida). 
 
ASSISTENTS..:  
 
Sr. Batle President:  
  Sr. Miguel Cifre Ferrer  
 
Tinents de Batle: 

 Antoni Reus Darder 
 Antonia Perelló Llull   
 Joan Monjo Estelrich  
 Guillermo Perelló Gil  
 Eugenio Garrido Vivas 
   

Regidors:    
  Beatriz Gamundí Molina  
  Martí Àngel Torres Valls  
  Rocio Romero Galera  
   Juan Quetglas Gaya   
  Ana Maria Rodríguez Arbona   
  Maria del Carmen Rosselló Roig 

Jaime Malbertí Mandilego  
Pedro Mas Carbonell  

  Andrés Aulet Riera  
  Juana Ana Llull Molinas 
 
No assisteix: 

 Miquela Pomar Gayá 
   
Actua com a secretari: Joan Seguí Serra, secretari accidental de la corporació. 
 
A la Vila de Santa Margalida, el dia 15 de desembre de 2011, quan són les  hores, es reuneixen al 
Centre Cultural de Son Serra (T. M. de Santa Margalida) els regidors a dalt anotats, a fi de dur a terme 
una sessió extraordinària del Ple de l’Ajuntament, sota la presidència del Batle, Sr. Miguel Cifre Ferrer 
i assistits per la interventora Sra. Margalida Quetglas Ferragut i pel secretari accidental de la 
corporació, el Sr. Joan Seguí Serra, que dóna fe de l’acte. 
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Una vegada comprovat que hi ha el quòrum suficient per a la constitució vàlida del Ple, el Sr. Batle 
declara oberta la sessió, i abans de debatre els punts de l’ordre del dia, intervé el Sr. Batle donant la 
paraula als portaveus dels diferents grups, començant pel que obtingué menys vots, amb motiu de la 
celebració del ple amb caràcter extraordinari a Son Serra (T. M. de Santa Margalida). 
 
El tinent de batle, Sr. Joan Monjo, comenta que el seu grup està molt content de celebrar un plenari 
a Son Serra. Es una manera d’apropar l’Ajunntament als ciutadans. 
 
Acte seguit, pren la paraula el portaveu Jaume Malberti (CPU) agraint l’assistència del públic. 
També comenta que el seu grup està molt content amb la celebració d’aquest ple a Son Serra, i espera 
celebrar-ne mes. 
 
Per la seva part, el portaveu Martí Torres (PP) també agraeix l’assistència del públic i comenta que el 
seu grup recolza aquesta iniciativa i espera que aquest ple a Son Serra no sigui el darrer. No obstant, 
demana que consti en acta que els acords d’aquest plenari podrien ser considerats actes anul·lables, ja 
que el lloc de celebració de les sessions és el Saló d’Actes de l’Ajuntament de Santa Margalida. 
Reitera el seu suport a la celebració d’aquest plenari a Son Serra. 
 
A continuació intervé el portaveu Antoni Reus (SpC) recordant que aquesta iniciativa era un 
compromís del seu grup. 
 
Per part del batle es fa constar que la incongruència del Sr. Torres, ja que per una part diu que el 
plenari podria ser anul·lable i per l’altra dóna suport a la celebració del mateix. També manifesta que 
informar i fer participar la ciutadania és força major. Comenta que SpC defensa la democràcia, i 
mentre encapçalin l’Ajuntament es celebraran plens a Can Picafort i Son Serra. 
 
 
PART RESOLUTÒRIA 
ORDRE DEL DIA 
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE DIA 24 
D’OCTUBRE DE 2011. 
 
Seguidament i conformement amb el disposat a l’article 91 del Reglament d’organització, 
funcionament i règim jurídic de les entitats locals, el Sr. Batle demana si qualque membre dels 
assistents ha de formular cap observació a l’esborrany de l’acta de la sessió extraordinària de 
l’Ajuntament Ple de dia 24 d’octubre de 2011, i que s’ha repartit oportunament amb la convocatòria. 
 
Passat a votació i no havent-hi formulat cap observació, s’aprova per unanimitat dels assistents 
l’esborrany de l’acta sotmesa a consideració.  
 
 
2.- ESCRIT DE LA REGIDORA SRA. MIQUELA POMAR GAYÀ RENUNCIANT A LA 
SEVA CONDICIÓ DE REGIDORA D’AQUEST AJUNTAMENT I PROPOSTA DE BATLIA. 
 
Es dóna compte de l’escrit de la regidora Sra. Miquela Pomar Gayà de dia 5 de desembre de 2011, per 
el qual exposa i demana: 
 
-Que per motius personals no es troba amb les capacitats adequades per a desenvolupar les tasques 
assignades  com a regidora d’aquest ajuntament. 
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- Que per aquests motius presenta la seva renuncia a l’acta de regidora per a la coalició Suma pel 
Canvi (PSOE, Independents) a l’Ajuntament de Santa Margalida. 
 
- Que es faci efectiva la seva renúncia i s’iniciïn els tràmits pertinents. 
 
 
A continuació es presenta la Proposta d’Acord de Batlia de dia 7 de desembre de 2011, la qual es 
transcriu a continuació: 
 
“ Vist l’escrit R.G.E.8014  de dia 5 de desembre de 2011, remès per la Sra. Miquela Pomar Gayà, 
regidora d’aquest Ajuntament, en què renúncia al càrrec, pels motius exposats a l’esmentat escrit, 
aquesta Batlia proposa al Ple de l’Ajuntament, l’adopció dels següents 
  
ACORDS: 
  
PRIMER.-  Prendre coneixement de la renúncia de la Sra. Miquela Pomar Gayà, com a regidora de 
l’Ajuntament de Santa Margalida, pertanyent a Suma pel Canvi (SpC). 
  
SEGON.- Trametre el present acord a la Junta Electoral Central,  a fi i efecte que de conformitat amb 
els articles 19-1-l) i 182 de la Llei Orgànica 5/1985, de Règim Electoral General, es procedeixi a 
expedir credencial de regidor electe al SR. MARTÍ JOAN FORNÉS CERDÓ, de la llista de Suma pel 
Canvi (SpC), que és a qui li correspon cobrir la vacant produïda. 
  
TERCER.-  Significar que, rebuda la credencial oportuna, es procedirà en sessió plenària de 
l’Ajuntament a prendre jurament o promesa que preveu el Reial Decret 707/1979, al nou Regidor i 
donar-li possessió del càrrec.” 
 
Seguidament pren la paraula el regidor Sr. Antoni Reus Darder (SpC) i explica que la regidora Sra. 
Miquela Pomar Gayà (SpC) li ha fet entrega d’una carta perquè la llegeixi davant el Ple de 
l’Ajuntament. A continuació el Sr. Reus procedeix a la lectura de la mateixa, el contingut de la qual és 
el següent: 
 
“Aquesta és la carta de renúncia al càrreg de regidora i que he demanat personalment a en 
Toni Reus que llegis al ple que a hores d'ara es fa a Son Serra de Marina. 
 
Santa Margalida, 15 de desembre de 2011 
 
Dia 5 de desembre vaig presentar la meva renúncia a l’acta de regidora de la coalició Suma pel 
canvi a l’ajuntament de Santa Margalida. 
 
Han estat quasi cinc anys de regidora , primer a l’oposició i després a l’equip de govern. 
Cinc anys en que he pogut participar activament en la política municipal i una gran 
responsabilitat com a ciutadana. Treballar en un projecte comú. He compartit amb els 
companys una manera de fer des de la il·lusió i les ganes, des de la transparència, la 
comunicació, la cohesió, el respecte, la llibertat i el saber escoltar...I sempre pensant en la 
gent del poble. Però hi ha moments en que una ha de prendre decisions del seu projecte de 
vida. I aquest és el meu cas. La meva decisió de renuncia al càrrec de regidora és purament 
per motius personals. Ara no estic en condicions de fer la feina com a mi m’agradaria poder-
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la dur a terme i per responsabilitat personal deix el càrrec a disposició de batlia. La coalició 
suma pel canvi té un fabulós equip de persones que podem assumir aquest relleu, si una cosa 
tinc clara és que tots som importants però no hi ha ningú que sigui imprescindible. Puc dir 
que vaig entrar al grup municipal dels Independents des de la llibertat, i he pogut també 
prendre la decisió de renunciar al càrrec des de la llibertat i el respecte per part dels 
companys de la coalició Suma pel Canvi. Voldria fer uns agraïments A tota la gent que ens va 
votar i que confia en el projecte de la coalició d’esquerres. Al personal de l’ajuntament per la 
seva acollida. Al regidors de l’anterior equip de govern per el respecte a la meva persona. A 
tots els regidors us agraesc la vostra comprensió i respecte amb la meva decisió. He après 
molt d’aquesta experiència, però si a una gran persona he de donar les gràcies és a en Toni 
Reus que m’ha ensenyat tot el que sé en aquest àmbit i que m’ha hagut d’aguantat i sofrir al 
seu costat. Gràcies Toni. Saps Toni i sapigueu tots que teniu en mi una amistat i una 
col·laboradora. Com també té el poble de Santa Margalida. Moltes gràcies” 
 
 
Seguidament el regidor Sr. Antoni Reus intervé dient:  "En primer lloc, en nom dels Independents 
i de la coalició Suma Pel Canvi donar les gràcies a na Miquela per aquests anys que ha 
dedicat a la política treballant per un poble millor.  
Per part meva, a nivell personal, agrair-li les seves paraules, i dir que soc jo qui li he d'estar 
agraït pel seu suport i la seva dedicació. 
Esperam que prest es recuperi i superi la situació per la que està passant, i ben aviat, com és el 
seu desig, pugui seguir col·laborant per un municipi millor." 
El Sr. Monjo (portaveu del Grup Municipal CxI) subscriu les paraules del Sr. Antoni Reus. 
El Sr. Jaume Malbertí (portaveu del Grup Municipal CPU) manifesta que respecta la decisió presa per 
la Sra. Pomar, afegint que “lo primer és lo primer”. 
El Sr. Martí Torres (portaveu del Grup Municipal PP) manifesta que el seu grup respecta totalment la 
decisió de la regidora Sra. Miquela Pomar, fent constar el seu agraïment a la feina feta tant a la 
passada legislatura com a l’actual, desitjant que es recuperi quan abans millor. 
El Sr. batle agraeix personalment a la Sra. Pomar tota la seva ajuda i feina feta en aquest consistori, 
especialment amb l’actual equip de govern. 
 
 
Els reunits, per unanimitat, acorden aprovar la proposta d’acord abans descrita amb els acords que hi 
són proposats. 
 
 
3.- DONAR COMPTE DEL DECRET DE BATLIA SOBRE LA REVOCACIÓ DE LES 
DELEGACIONS A LA SRA. MIQUELA POMAR GAYÀ I DE LA DELEGACIÓ DE L’ÀREA 
DE SERVEIS SOCIALS A LA REGIDORA SRA. BEATRIZ GAMUNDÍ MOLINA. 
 
Es presenta el Decret de Batlia de dia 7 de desembre de 2011, el qual s’indexa a continuació: 
 
“RESOLUCIÓ DE BATLIA 
 
DELEGACIÓ ESPECIAL A LA REGIDORA BEATRIZ GAMUNDÍ MOLINA 
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Aquesta Batlia té atribuïda per llei la facultat de delegar determinades atribucions, d'acord amb el disposat 
a l'article 21.3 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les Bases de Règim Local (LRBRL).  
 
Atès que la Sra. Miquela Pomar Gayà, regidora de les àrees de Serveis Socials i de Participació Ciutadana 
de l’Ajuntament de Santa Margalida, mitjançant escrit amb RGE 8014 de dia 5 de desembre de 2011 va 
presentar la renúncia de regidora d’aquest Ajuntament.  
 
Raons d'oportunitat i conveniència en comptes d'una agilització i millora del servei, aconsella revocar les 
delegacions efectuades a la regidora Sra. Miquela Pomar Gayà i delegar les atribucions d'àrea que tot 
seguit es diran. 
 
En conseqüència, vists, entre d'altres, els articles 21.3 de la LRBRL, i 43,44,120,121 del Reglament 
d'organització, funcionament i règim jurídic de les Entitats Locals (ROFJEL),  
 
RESOLC: 
 
1.- Revocar i deixar sense efecte el Decret de Batlia de dia 20 de juny de 2011, amb núm. 401 del Registre 
de Decrets, pel qual es deleguen en la regidora Sra. Miquela Pomar Gayà l’exercici de les atribucions 
corresponents a la responsabilitat de la direcció dels serveis municipals de Serveis Socials i Participació 
Ciutadana. 
 
2r. Delegar en la regidora, Sra. Beatriz Gamundí Molina, l’exercici de les atribucions corresponents a la 
responsabilitat de la direcció dels serveis municipals següents: 
 
SERVEIS SOCIALS 
 
3n. Les facultats delegades comprenen l’exercici de les competències sobre les matèries següents: 
 
Serveis Socials 

- Escola viva 
- Gestió Centre de Dia 
- Assistens socials i treballadores familiars 
- SAD 
- Immigrants 
- Assessorament jurídic laboral i psicològic de la dona 
- Igualtat 
- Programes de prevenció 

 
4t. Les delegacions esmentades comprenen tant les facultats de direcció interna dels  serveis, la instrucció 
i proposta de resolució dels expedients del seu àmbit d’actuació així com els de gestionar-los en general, 
però sense incloure la facultat de resoldre mitjançant actes administratius que afectin a tercers, i sense 
abastar, en cap cas, la resolució dels recursos administratius interposats contra els actes de tràmit que hagi 
dictat la regidora delegada. 
 
 
5è. De conformitat amb el que disposa l’article 44 del Reglament d’organització, funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals, aprovar per Real decret 2568/1986, de 28 de novembre, aquestes delegacions 
tindran efecte des del dia següent a la data de notificació d’aquest Decret als regidors afectats i seran de 
caràcter indefinit, sense perjudici de la potestat d’advocació d’aquesta Batlia. 
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En cas d’absència, vacant malaltia  o qualsevol altre impediment dels regidors delegats, aquesta Batlia 
assumirà, directa i automàticament, les competències delegades, com a titular de la competència 
originaria, entenent-se a aquests efectes exercitada la potestat d’advocació en base a la present Resolució, 
sense necessitat d’una nova resolució expressa en aquest sentit. 
 
 
6è. Notificar aquesta Resolució als regidors afectats, entenent-se acceptada la competència delegada de 
forma tàcita, si en el termini de 24 hores següents no se manifesta res en contra o es fa ús de la delegació. 
 
 
7è. Les delegacions conferides requeriran per a la seva eficàcia l'acceptació de regidora delegada, es 
publicaran al BOIB i d'elles se'n donarà compte al Ple de l'Ajuntament en la primera sessió que tengui 
lloc. 
 
 
8è. La regidora delegada queda obligada a informar a aquesta Batlia sobre la gestió i les disposicions que 
dicti, i prèviament, de les decisions de transcendència en els termes prevists a l'article 115 del ROFRJEL. 
 
 
En el no previst en aquesta resolució regiran la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de bases de règim 
local; la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears,  i el Reglament 
d'organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals, en el marc de les regles que per a les 
delegacions s'estableixen a dites normes.” 
 
 
Seguidament el Sr. batle explica als reunits que el Sr. Martí Fornes, una vegada hagi pres possessió del 
seu càrrec, s’encarregarà de l’àrea de festes i participació ciutadana, tenint una dedicació parcial del 
50%. També manifesta que se nombrarà funcionari de confiança, amb un 50% de dedicació, la Sra. 
Àngela Perelló.  
 
El Sr. Martí Torres desitja sort i el millor a la Sra. Gamundí en la gestió de l’àrea de Serveis Socials. 
 
Els reunits, per unanimitat, es donen per assabentats del decret de delegació abans descrit. 
 
 
 
4.- MOCIONS D’URGÈNCIA. 
 
 
EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA D’ACORD FORMULADA PEL PORTAVEU DEL 
GRUP MUNICIPAL CxI SOBRE SOL·LICITUD AL CIM I A LA COMISSIÓ BALEAR DE 
MEDI AMBIENT INFORME SOBRE DEMOLICIÓ DE L’HABITATGE UNIFAMILIAR 
AÍLLAT UBICAT A LES PARCEL·LES 98, 104, 106 I 107 DEL POLÍGON 5 DE SANTA 
MARGALIDA. 
 
Seguidament, el Portaveu del Grup Municipal de CxI, Sr. Joan Monjo, exposa als reunits que 
amb data d’avui, per part del Sr. Gabriel Moncadas Cladera, ha estat presentat un escrit en el 
Registre General de l’Ajuntament, interessant en relació amb el projecte de demolició de les 
obres emplaçades en les parcel·les 98, 104, 106 i 107 del polígon 5 d’aquest terme municipal, 
una còpia del dictamen de la Comissió Balear de Medi Ambient. 
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El Sr. Joan Monjo considera que tractar aquest assumpte és de summa urgència, puix que 
concorren dubtes sobre si aquest informe resulta preceptiu per executar les referides obres, 
amb motiu de l’execució de la sentència, on el termini acaba el proper dia 28 de desembre. 
Així mateix ressalta que no hi hauria dubte si es tractés d’una parcel·la rústica protegida o 
inclosa en un PORN, però si l’és hi ha encara que les obres de demolició s’executen en sòl 
rústic comú. Per això, si fos preceptiu disposar de l’informe, el mateix hauria de ser recaptat, 
per no incórrer en il·legalitats. 
 
Per part de l’infrascrit, es va exposar que els reunits que l’únic òrgan competent i amb 
exclusivitat per poder paralitzar o suspendre l’execució de les obres, era el Jutjat del 
Contenciós administratiu núm. 1 de Palma. Que aquestes obres de demolició porten 
conseqüència de l’execució de la sentència dictada en l’expedient de referència. 
 
Sotmesa a votació la declaració d’urgència del present assumpte, va ser aprovada per 
unanimitat dels assistents, que representa el vot favorable de la majoria absoluta legal. 
 
Tot seguit, el Portaveu de CxI, Sr. Joan Monjo, exposa el contingut del referit escrit, sent el 
mateix del següent tenor: 
 

 “Gabriel Moncadas Cladera, amb DNI núm. 34064586E i domicili al polígon 5, 
parcel·la 98 de Santa Margalida, 07450 Illes Balears, 
EXPÒS: 
 
Primer.- Que en el mes de desembre de 2011 se m’ha comunicat que, a partir de dia 12 
de desembre de 2011, l’empresa adjudicatària de les obres de demolició de l’habitatge 
unifamiliar aïllat ubicat a les parcel·les 98, 104, 106 i 107 del polígon 5 de Santa 
Margalida estarà disponible per a la seva execució. 
 
Segon.- Que com a interessat no he rebut en aquest procediment dictamen de la 
Comissió Balear de Medi Ambient de la conselleria d’Agricultura, Medi Ambient i 
Territori, del Govern de les Illes Balears, envers el projecte de demolició ressenyat. 
 
Per això, i en compliment del previst a la Llei 11/2006, de 14 de setembre 
d’avaluacions d’impacte ambiental i avaluacions ambientals estratègiques en les Illes 
Balears. 
 
SOL·LICIT. 
 
Primer.- Que se me trameti còpia, si n’és el cas, en la major brevetat possible, del 
dictamen de la Comissió Balear de Medi Ambient de la conselleria d’Agricultura, Medi 
Ambient i Territori del Govern de les Illes Balears, envers el projecte de demolició de 
l’habitatge unifamiliar aïllat ubicat a les parcel·les 98, 104, 106 i 107 del polígon 5. 
 
Segon.- Que si no s’ha efectuat aquest tràmit previ i necessari a l’execució de les obres 
de demolició, es paralitzin immediatament les obres de demolició de l’habitatge 
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ressenyat en tant no s’hagi seguit la tramitació prevista i s’hagi emès el dictamen de la 
Comissió Balear de Medi Ambient de la conselleria d’Agricultura, Medi Ambient i 
Territori, del Govern de les Illes Balears envers el projecte de demolició, prèvia 
sol·licitud per part de l’òrgan competent de l’Ajuntament de Santa Margalida. 
 
Santa Margalida, 15 de desembre de 23011  
Gabriel Moncadas Cladera” 
 

D’altra banda, el Sr. Joan Monjo, informa  als reunits que el Sr. Moncadas va interposar un 
recurs d’alçada amb data 25 de novembre de 2011, contra la resolució del Conseller executiu 
de Territori, de data 2 de novembre de 2011, relativa a la declaració d’inadmissibilitat de la 
sol·licitud d’informe previ i vinculant previst en l’art. 36 de la Llei 6/97, formulada per la 
Junta de Govern Local d’aquest Ajuntament, i que encara no es té constància de la resolució 
d’aquest recurs. 
 
Per tot això, El Sr. Joan Monjo, proposa “in voce” al Ple Municipal, l’adopció del següent 
acord: 
 
Primer.- Sol·licitar a la Comissió Balear de Medi ambient del Govern dels Illes Balears i al 
Consell Insular de Mallorca, departament de Territori, perquè, amb caràcter urgent, dilluns 
que ve dia 19 de desembre de 2011, dictaminin si resulta necessari i/o preceptiu disposar del 
dictamen de la Comissió Balear de Medi ambient  per executar les obres de demolició 
emplaçades en les parcel·les 98, 104, 106 i 107 del polígon 5 d’est acabo municipal, de 
conformitat a la Llei 11/2006 de 14 de desembre. Així mateix, una vegada emès el referit 
informe  es remeti el mateix dilluns, dia 19 de desembre a aquest Ajuntament. 
 
Segundo.- Sol·licitar al Consell Insular de Mallorca, Department de Territori, que el recurs 
d’alçada interposat davant el CIM pel Sr. Gabriel Moncadas, sigui resolt i notificat dilluns que 
vé, dia 19 de desembre de 2011. 
 
.Tercer.- Notificar el present acord a la Comissió Balear de Medi Ambient del Govern dels 
Illes Balears i al Consell Insular de Mallorca, Departament del Territori, als efectes 
interessats. 
 
Concedida la paraula als altres portaveus dels grups municipals, van manifestar el suport a la 
proposta, afegint el Sr. Martí Àngel Torres (PP) que prestava tot el seu suport a l’actuació del 
Sr. Batle en relació amb les gestions que faci en aquest sentit. 
 
Prèvia deliberació dels reunits i sotmesa a votació la proposta d’acord abans descrita, 
formulada pel Sr. Joan Monjo, va ser aprovada per unanimitat als assistents, juntament amb 
els acords proposats en la mateixa. 
 
 
PART DE CONTROL I SEGUIMENT D’ALTRES ÒRGANS DE LA CORPORACIÓ. 
 
1.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE BATLIA 
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D’acord amb allò que disposa l’article 42 del reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, i per indicació del Sr. Batle, el secretari passa a donar succinta compte dels 
decrets de Batlia i resolucions dictades des de dia 16 de novembre de 2011 (núm.823) fins dia 30 de 
novembre de 2011 ( núm. 867). 
 
 
2.- INFORMACIÓ DE BATLIA 
 
La regidora Sra. Beatriz Gamundí informa sobre els següents temes: 
 
1.- Sobre els actes municipals i programa Mar de Cultura. 
2.- Sobre la campanya d’aliments a Mallorca. Agraeix la col·laboració al Sr. Martí Àngel Torres i al 
Sr. Bernadí Coll, director insular i conseller del CIM, respectivament, de Cooperació i Suport 
Municipal. 
3.- Sobre la campanya de joguines i relats. 
 
Pren la paraula el regidor Sr. Joan Monjo el qual informa sobre els següents temes: 
 
1.- Sobre l’excursió o manifestació amb bicicleta duta a terme en el passeig de vianants de Can 
Picafort. Exposa que dia 10 de juny de 2011 es van acceptar les obres per part d’ABAQUA i pel batle 
d’aquest Ajuntament, sense disposar d’informe tècnic municipal. El Sr. Monjo no entén com es varen 
acceptar les obres ja que es perjudicaren greument els interessos municipals, sobre tot amb el tema de 
les faroles i problemes d’aigua a l’altura dels restaurants NIAGARA i ROMA. 
2.- Sobre la revocació de la subvenció per part de ILLESPORT, per un import de 258.303 € concedida 
en el mes d’abril i ara revocada pel nou govern. 
3.- Sobre la instal·lació de contenidors dins sòl rústic, duta a terme recentment. 
4.- Sobre el recurs contenciós administratiu interposat per les empreses SIQUIER i CAPIFORT per 
factures pendents de pagar. El Sr. Monjo demana al Sr. Torres el motiu pel qual no es pagaren a la 
passada legislatura. El Sr. Torres respon que d’algunes no en tenia coneixement i d’altres no estaven 
conformades pels tècnics municipals. 
5.- Sobre la reforma circulatòria a Son Bauló oi que també fou tractada al Consell Sectorial de 
Turisme. 
6.- Sobre la reforma circulatòria a l’avinguda Golf de Can Picafort. 
7.- Sobre que la persona que ocupava la vivenda del col·legi públic Voramar l’ha deixada buida. 
8.- Sobre la necessitat d’asfaltar trams de camins rurals i les gestions fetes a Medi Ambient sobre la 
neteja de torrents. 
 
El Sr. Pedro Mas (CPU) pregunta al Sr. Monjo si cada dia s’han d’apagar les faroles i quines gestions 
fan respecte a algunes faroles de Son Serra que no funcionen. També demana si el Sr. Monjo té previst 
obrir nous accessos a la platja des del passeig. El Sr. Monjo li contesta que les faroles no es poden 
apagar per sectors; que a Son Serra hi ha faroles suficients i es reparen les averies, i es té previst 
l’obertura de dos nous accessos des de el passeig a la platja degut a problemes d’embassament d’aigua 
i a la distància que hi ha entre l’accés del NIAGARA i el més immediat. 
 
El Sr. Martí Torres, en relació a la recepció de les obres del passeig de vianants, manifesta que el 
projecte d’obres es va aprovar, sotmetre a informació pública i executades les obres conforme el 
projecte. 
 
9.- Sobre la preparació de les bases per a contractar la gestió del bar del poliesportiu municipal de Can 
Picafort i de les instal·lacions esportives de Santa Margalida. 

 9



 
 
Pren la paraula el Sr. Antoni Reus informant sobre els següents temes: 
 
1.- Del nombre de contenidors ja instal·lats a les diferents àrees en sòl rústic i la substitució dels 
contenidors amb desperfectes. 
2.- Sobre el projecte per part de la conselleria d’Educació i aquest Ajuntament per a la creació de 
noves places a l’Escoleta de 0-3 anys. 
 
El Sr. batle informa sobre els següents temes: 
 
1.- Sobre l’ampliació projectada del Port de Son Serra. El Grup Municipal SpC vigilarà de forma 
efectiva la incidència de l’ampliació del port, especialment pel que fa referència a les corrents marines. 
2.- Que el projecte de pressupost municipal es sotmetrà a plenari dins la primera quinzena de gener. 
3.- Sobre el robatori de les banderes espanyola i europea que estaven col·locades al balcó de la casa 
consistorial. Que creu que es va tractar d’un acte de gamberrisme que va tenir lloc dia 8 de desembre. 
També manifesta que és fals que ell com a batle hagi ordenat la retirada de cap tipus de bandera. 
Condemna les crítiques fetes per algunes persones  
4.- Sobre les gestions fetes amb l’enginyer Sr. Ventayol en relació al mur de l’Institut. 
5.- Sobre la possibilitat d’obrir una unitat de fisioteràpia al Centre Sanitari Antic de Can Picafort. 
6.- Que l’Ajuntament no paga actualment subministrament elèctric degut a la manca de consignació 
pressupostària. 
7.- Sobre la festa dels Reis Mags i de l’exposició de pintura del Sr. Joan Sureda. 
 
 
3.- PRECS I PREGUNTES 
 
 
Tots els precs i preguntes s’han formulats durant el transcurs del punt anterior d’informació de Batlia. 
 
 
 
I no havent-hi res més per tractar s’aixeca la sessió, essent les 21.30 hores del dia abans assenyalat, de la 
qual cosa com a secretari don fe. 
 
Vist i plau 
El batle          El Secretari  
 
 
Miguel Cifre Ferrer       Joan Seguí Serra 
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